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Schriftelijke parlementaire vraa2: van Volksverte2:enwoordi2:er Luk Van Biesen aan de
minister van Sociale Zaken en Volks2:ezondheid

Er gaan stemmen op om artsen die teveel verdienen te laten inleveren terwijl intellectuele
prestaties, zoals die van de pediater en de psychiater, daarentegen dienen opgewaardeerd
worden.

--
Er zouden specialisten zijn die tot 750.000 euro per jaar verdienen. Anderen beweren dat nog
geen tien specialisten in de buurt van een dergelijk toploon komen.

Men vergeet evenwel dat artsen gemiddeld zo'n 40 tot 50% van hun ereloon afstaan aan het
ziekenhuis waar ze werken. Deze afhoudingen op het ereloon door het ziekenhuis dienen om
de deficits van ziekenhuizen op te vangen. .

1. Hoeveel artsen-specialisten verdienen in ons land zo'~ 750.000 euro per jaar?
2. Kan een overzicht gegeven worden van de gemiddelde lonen van artsen-specialisten,

onderverdeeld naargelang hun specialisatie?
3. Welk bedrag/percentage dienen specialisten van hun ereloon af te staan aan de

ziekenhuizen?

-


